
 

 

ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ 

ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

                                       ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ                                    Αθήνα, 18 Νοεμβρίου 2023  

Προς Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

Θέμα: Φιλοξενία παιδιών στα νοσοκομεία κατόπιν εισαγγελικής παραγγελίας   

Κύριε Υπουργέ,  

Σύμφωνα με πρόσφατες τηλεοπτικές δηλώσεις της Υφυπουργού  Εργασίας και Κοινωνικών 

Υποθέσεων, αρμόδιας για θέματα Πρόνοιας και Κοινωνικής Αλληλεγγύης, κυρίας 

Μιχαηλίδου, αυτή τη στιγμή βρίσκονται στα νοσοκομεία της χώρας 74 παιδιά, μετά από 

εισαγγελική παραγγελία για ιατρικές εξετάσεις.  Εξετάσεις που όπως παραδέχτηκε και η ίδια 

η Υπουργός, δεν διαρκούν πάνω από 10 ημέρες. Παρ' όλα αυτά, σύμφωνα και με το 

ρεπορταζ του συγκεκριμένου τηλεοπτικού σταθμού στον οποίο εμφανίστηκε η κα 

Μιχαηλίδου, πολλά παιδιά φιλοξενούνται στα νοσοκομεία επί μακρόν, ακόμη και για μήνες 

μετά την εισαγγελική παραγγελία.  

Παρά τη δραστική μείωση, κατά τα λεγόμενα της κυρίας Μιχαηλίδου, του αριθμού των εν 

λόγω παιδιών, κατανοούμε όλοι ότι τα νοσοκομεία ούτε προορίζονται, ούτε διαθέτουν τις 

κατάλληλες υποδομές για να φιλοξενήσουν τα παιδιά αυτά για τόσο μεγάλα χρονικά 

διαστήματα· πολλώ δε μάλλον όταν αυτό δεν συμβαίνει μέσα σε εξειδικευμένες δομές των 

νοσοκομείων, με κατάλληλο προσωπικό και με δεσμευτικό χρονικό πλαίσιο.  

Δεδομένων της αύξησης τόσο των κρουσμάτων παιδικής κακοποίησης όσο και των 

σχετικών καταγγελιών 

Δεδομένων των προσπαθειών που καταβάλλονται και πρέπει να ενισχυθούν προς την 

κατευθυνση μιας ολοκληρωμένης πολιτικής προστασίας των παιδιών, ιδίως των θυμάτων 

κακοποίησης 

Δεδομένου ότι δεκάδες παιδιά  φαίνεται πως φιλοξενούνται κατόπιν εισαγγελικής 

παραγγελίας σε νοσοκομεία της χώρας για υπερβολικά μεγάλα χρονικά διαστήματα  

Ερωτάται ο Υπουργός: 

1. Πόσα παιδιά σήμερα, συνολικά και ανά νοσοκομείο, φιλοξενούνται κατόπιν 

εισαγγελικής παραγγελίας για διάστημα μεγαλύτερο του ενός μηνός;  

2. Τι σχεδιάζετε να κάνετε για την επίσπευση αυτών των διαδικασιών επί μόνιμης 

βάσης. Εξετάζετε τη δημιουργία μόνιμης δομής προσωρινής φιλοξενίας αυτών των 

παιδιών, που να πληρεί τις κατάλληλες προϋποθέσεις;   

Γιώργος Καμίνης 
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